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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2025-02-04 

kl. 18.00 till 20.00 hos Kenneth och Anita Skarphagen 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Tomas Grahn, Anna Nilsson Ekroth, Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt adjungerade kassören Kerstin Edstam 

Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Eva Fohlström och Christer Laursen Tofténius. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll från 2024-12-18 godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

- Kerstin redovisade senaste ekonomiska resultat.  

- Saldot på föreningens konto är idag 79 718 kronor. 

- 84 medlemmar har hittills betalat medlemsavgift för år 2025.   

 

5. Aktiviteter 

- Årsmöte. Vi beslutade att ändra föregående styrelsemötes beslutade datum för 

kommande årsmöte till lördagen den 22 mars 2025 kl. 13.00.  

Gullbritt informerar Valberedningen, bokar lokalen Oasen, tillfrågar Arne Eklund 

om ordförandeskap, skriver Verksamhetsberättelse, Kallelse och Dagordning (inkl. 

förslag till höjning av medlemsavgiften för år 2026 till 150 kronor). Kontaktar 

också Håkan Ström för medverkan i vårt årsmöte att informera om del 2 i 

Sockenboken m.m. 

Kenneth går igenom den ekonomiska redovisningen tillsammans med Kerstin och 

lämnar till revisorerna.  Skriver Verksamhetsplan och Budget. 

 

6. Bidrag till utsmyckning Alla hjärtans dag 

- Vi beslutade att bidra med 625 kronor till Jeffrey Björklund för hans 

utsmyckning. 

 

7. Utvärdering 

- Inget att rapportera. 

 

8. Sockenboken 

- Gullbritt rapporterade om senaste mötet med arbetsgruppen,  då vi gick igenom 

hur långt vi kommit i skapandet kommande del 2 av sockenboken och nu fokuserar 

på att söka efter lämpliga bilder till boken. 

- Saldot på sockenbokens konto är idag 34 492 kronor. 
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- Vi beslutade att skicka faktura till FU för de marknadsföringskostnader vi fått 

löfte om att få som bidrag därifrån. 

 

9. Fårösunds Utveckling 

- Aktuella frågor är nu att påverka öppettiderna vid Återvinningscentralen och att 

påskynda utbyggnaden av Reningsverket. 

 

10. Flagglistan 

- Kenneth skickar ut den nu kompletta listan för år 2025. 

 

11. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev har inkommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands 

Hembygdsförbund, Kulturarvsutvecklaren och Studieförbundet Vuxenskolan 

gällande bl.a. kommande webbinarier. Vi beslutade att delge Vuxenskolan att vi 

under 2024 lanserade del 1 av vår Bunge sockenbok samt bifoga ett kort till deras 

Verksamhetsberättelse. Gullbritt åtgärdar.   

 

 12. In/Utskrivelser 

Inga skrivelser att rapportera. 

 

13. Hemsidan 

-Antalet besökande på vår hemsida ligger sedan förra styrelsemötet på 4 600 i 

genomsnitt per månad.  

- Christer har gjort förslag till Aktivitetslista för året som en information till 

besökande om vad vi planerar kommer att hända. Eftersom Christer inte kunde 

närvara vid mötet återupptar vi punkten vid nästa möte och resonerar om tänkbara 

förslag till flera förändringar av vår hemsida. Kenneth kontaktar även Valter 

Möllerström om förändringar. 

 

14.Övrigt  

- Skyltförslaget till Baltiska flyktgraven, Bunge kyrkogård. Gullbritt påminner 

Johan Sunnerstam om svar och åtgärd. 

 

15.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 5 mars 2025 kl. 18.00 i Träffpunktens 

lokaler.   

  

16. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


